
ŠTEPANJSKA SOSESKA
Konec decembra 1970 je

svet KS Štepanjsko naselje
povabil na svojo sejo pred-
stavnikc Ljubljanskega ur-
banističnega zavoda, Soses-
ke, Komunalnega podjetja
Rast im predstavnike občin-
ske skupščine Moate-Polje.
Sejc se je udeležil tudi pred-
sednik občinske skupščine
Polde Maček.

Razpravljali so o načrtu
LUZ za novo Štepanjsko so-
sesko. Vrsta tehtndh misJi
sc je nanašala predvsem na

funkcionalno povezavo jav-
eih objektov, ki bodo zgraje-
ni v novi soseski, z že obsto-
ječim nascljem. Ugotovili so,
da je vključitev dosedanje-
ga naselja na javne objekte
v novi soseski ugodmo reše-
na, kar je pripisati tudi po-
prejšnjemu sodelovanju sve-
ta KS s strokovniimi orga-
Jiizacijami, ki so ta projekt
pripravljale.

Nadalje so govorili o fi-
nanciranju šole, varstvenih
zavodov in družbenih prosto-

rov. Prisotni so bili onotni,
da je treba pravoča&no pois-
kati vire in zagotoviti finanč-
na sredstva za gradnjo šol,
varstvenih zavodov in dmž-
benih prostorov sočasno s
stanovanjskimi An dragimi,
tudi poslovnimi objekti.

Neposredna lokacija za na-
domestna stanovanja vsem,
ki jim bodo dosedanja sta-
novanja zaradi objektov no-
vega dela soseske in zaradi
razširitve Litijske ceste po-
rušena, je ugodno rešena.
Zedinili so se tudi, da dobi
jo pravično odškodnino vsi
prizadeti zaradi izgube zem-
ljišča ali rušitve.

O projektu LUZ je že raz-
pravljala tudi mestna skup-
ščina in ga potrdila. Na p o
dlagi tega bo soseska naro-
oila izdelavo zazidalnega na-
čnta. Ce bo vse potekalo po
programu, so dejali pred-
stavniki soseske, bo zazidal-
ni načrt štepanjake soseske
potrjen do konca scptembra
letos.


